
 

 

Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: torsdag d. 1. december 2022 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Kevin 

Referent: Lena  

Mad: Slutter af med smørrebrød og ris’a’la’mande 

Afbud: Majbritt senere 

1. Tidspunkt 16.45 – 16.55 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

2. Tidspunkt 16.55-17.10 

Nyt fra: 

• Elevrådet - Helle overtager at stå for elevrådet 

• Formanden 
o Ændre dato for marts-mødet d. 7/3-23? - ændret til 8/3 
o Dialogforumsmøde d. 23/11-22 – Solveig giver referat om minimums normeringer, 

specialtilbud, bæredygtighed. 
o Folkeskolernes Samråd d. 29/11-22 – Kevin refererer om mødet på Tarm skole. 
o Forslag om fællesmøde d. 1. feb. 2023 i Faster-Astrup. Bestyrelsen har tidligere 

deltaget i et fælles møde. Og vil gerne deltage igen.  

• Forældrevalgte   

• Personalet:  
o Stauning skole (medarbejderrep.)- 5 klasse er midlertidigt i klubhuset. 3. klasse har 

været på lejrtur, ro på vikarsituationen eva fjeldgren fylder ind.  
Børnene får mere tøj/hjemmesko med hjemmefra. Sarah er ekstra støtte i 0. klasse 
indtil jul. 

o Børnehaven og SFO (medarbejderrep.)   
Vi har i går haft julehyggedag med stor opbakning. Fælles for os alle er julerier – gaver, 
nisser, pynt osv. 
Ugler: arbejder med sociale og personlige kompetencer dvs. være en god ven, vente på 
tur, samtale osv. Laver sprog vurderinger på alle og afholder snart samtaler. Vi har lige 
afholdt et super godt forældremøde, om det vi arbejder med i øjeblikket, og hvordan vi 
sammen (forældre og personale) bedst kan hjælpe børnene til at blive skoleklar. 
Spirerme: har fokus på samspil og relationer dvs hvordan er vi overfor hinanden, sige stop 
og respektere det. 
Spilopper: relationer og venskaber, overgange (beskeder), sangglad. Besøg af barn fra 
vuggestuen 1-2 gange i ugen start 1/1 



 

 

 

• Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  
o Dagtilbudsleder – tilsyn, juletraditioner, struktur/nyt årshjul.  

meget forskellighed i den flok børn vi har, så vi har fokus på hvordan alle børn kan 
lykkes og trives. 

o Skoleleder  
▪ Thorkild – underviser selv 5. klasse i klubhuset. Dejligt at opleve 

juleklippedagen. Har en aftale med Eva Fjellgren om at tage timer indtil 1. 
februar. Har en anden som kan hjælpe med at tage vikartimer derefter. 
Lærerne skal snakke med klasserne om Anti-mobberi strategien – hvad er 
vigtigt for os?  
Der er søgt distriktsmidler til de børn, der har behov derfor. Der er søgt en 
større andel end tidligere i hele distriktet. Når der kommer svar kan der 
lægges skema til støtte. 
Der er bevilget penge til vores indeklima. Ivan og Thorkild skal til møde om 
hvad der skal gøres. 
Susanne har opsagt sin stilling med udgangen af januar. 
Thorkild kan godt mærke at han er ude af kontoret en del pga undervisning.  

 
Til orientering og drøftelse: 

 

2A Hvad vil vi være kendt på fremad rettet? 

Thorkild har nedsat et udvalg. Formidler deres tanker videre til bestyrelsen. 

Punktet skal på dagsordenen på et senere tidspunkt. 

       

3. Tidspunkt 17.10 – 17.30 

Lisbeth – Bad ifbm. idræt 

Lisbeth har artikler med forskellige synspunkter med. Vi læser forskellige info og tager punktet med 

næste gang. 

4. Tidspunkt 17.30-17.45 

Agnethe - Intromøde for skolebestyrelser i sep. i RSKC  

Til orientering: Thorkild sender slides ud. 

5. Tidspunkt 17.45-18.00 

Majbritt – tegninger og planer med den nye sognegård 

Til orientering og drøftelse 

Der er opbakning fra bestyrelsen 

 

6. Tidspunkt 18.00-18.05 



 

 

Ditte – Sundhedsugen 

Til orientering: 

Som noget nyt skal der være 5-kamp med konkurrencer.  

7. Tidspunkt 18.05-18.10 

Ditte – Tilsyn tirsdag d. 13/12-22 

Til orientering: 

 

8. Tidspunkt 18.10-18.25 

TB/SFØ – Info fra mødet med støtteforeningen d. 14/11-22 

Til orientering: 

Hvordan gør vi ekstra opmærksom på skolen/Børnehuset inden skoleindskrivning? Reklame på den 

nye gavl, profiltøj, t-shirts til skolefodbold 

Tidsspunkt 18.25-18.30 

Nyt fra Støtteforeningen 

Til orientering/drøftelse: 

Plejehjemmets udvidelsesplaner er drøftet. 

9. Tidspunkt 18.30-18.40 

Eventuelt 

Til orientering/drøftelse: 

Der er ønske om at dagsordenen kommer før ud. Der er undring over at der ikke kommer bilag om 

politikkerne, som vi skal have ajour ført ifht. Årshjulet. 

Skal der fortsat skrives i sognebladet, og hvem skal gøre det? Solveig tager en dialog med dem som 

står for sognebladet. 

Folkeskolernes samråd skal fortsat deles mellem medlemmerne.  

Status på trivsel i 6. klasse. Der er rigtig mange ting i gang. Det er en lang proces.  

Kan vi lave en online fremvisning af skolen inden skoleindskrivning?  

10. Tidspunkt kl. 18.40-19.15 

Mad ☺  


